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De toekomst van de PVGE 

Eertijds, net na de tweede wereldoorlog, begon de PVGE als één grote vereniging van gepensioneerden 

van Philips. Philips ondersteunde de vereniging met een waarderingssubsidie voor de inzet van haar 

ex-werknemers. De vereniging organiseerde allerlei activiteiten voor een actieve en ontspannende in-

vulling van de oude dag. Later konden ouderen die niet bij Philips gewerkt hadden zich aansluiten, 

mede omdat zo de vereniging getalsmatig op peil bleef en ‘bevriende ouderen’ met elkaar in de vereni-

ging konden participeren. Weer later werd zelfs de toegangsdrempel wervingsmatig verlaagd naar 

50+. De lokale afdelingen van de ene vereniging kregen een paar jaar geleden zelfstandigheid als loka-

le verenigingen, omdat de gemeenten ter wille van subsidieverstrekking lokaal een duidelijke rechts-

persoon verlangden. Inmiddels is een enkele lokale vereniging, Geldrop-Mierlo-Leende-Heeze omge-

vallen, omdat er geen bestuursleden aangetrokken konden worden om de vereniging gaande te hou-

den.  

In de PVGE-vereniging van regio Helmond zijn er nu 

twee problemen aan de orde: er kunnen geen be-

stuursleden worden gevonden om zittende bestuurs-

leden te vervangen, en het ledental (ca. 172 leden) en 

de leeftijdsopbouw (meer dan de helft van de leden 

is boven de 70+) staan vitale activiteiten in de weg. 

PVGE-regio Helmond heeft 

wel een bloeiende motorclub, 

maar die bestaat ook uit leden 

van andere lokale PVGE-

verenigingen (Helmond ver-

eist geen tweede lidmaat-

schap). 

Binnen de Koepelvereniging PVGE ligt het vraagstuk 

van de toekomst PVGE op tafel. Een projectgroep, 

bestaande uit voorzitters of plaatsvervangers van de 

lokale verenigingen doet een voorstudie, zodat het 

Verenigingsbestuur van de Koepel PVGE aan de slag 

kan. 
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Voor wat betreft het Helmondse liggen een aantal keuzes voor: 

− Doorgaan met de bestaande lokale vereniging en afwachten waar het schip 

strandt. 

− Aansluiten van de lokale vereniging bij een andere lokale PVGE-vereniging. 

− Opgaan in één Koepelvereniging PVGE, die ontstaat als alle lokale vereni-

gingen worden opgeheven. Deze ene regionale vereniging heeft dan één be-

stuur die al dan niet lokaal activiteiten kan ontwikkelen, die toegankelijk 

zijn voor alle leden PVGE. 

− Opheffen van de lokale vereniging en de leden helpen bij de overstap naar 

een andere seniorenorganisatie (bijvoorbeeld KBO-B) of een andere lokale 

PVGE-vereniging. 

− De op te richten ene Koepelvereniging PVGE het karakter geven van een 

reünisten-vereniging  voor gepensioneerden van Philips met gastvrijheid 

naar niet-Philipswerknemers die zich willen aansluiten. 

− Het laten voortbestaan van de huidige structuur van lokale verenigingen 

met daarboven een facilitaire Koepel-vereniging, met dien verstande dat 

alle leden van lokale verenigingen mogen deelnemen alle activiteiten van 

alle lokale verenigingen zonder een tweede lidmaatschap of andere beper-

kingen. 

Op dit moment lijkt de projectgroep, na één keer overleg, te kiezen voor de 

laatste variant. PVGE-leden zijn weliswaar lid van een lokale vereniging, maar 

kunnen deel nemen aan alle activiteiten van alle verenigingen, zonder een 

tweede lidmaatschap of andere belemmeringen. 

Zelf merk ik een aarzelende houding bij enkele loka-

le verenigingen, die binnen ‘de eigen club’ willen 

blijven denken en doen. Daar zijn we dus nog niet 

helemaal uit. Bovendien is het Helmondse pro-

bleem niet opgelost. Het afnemend ledental en de 

geringe kans om aantrekkelijke activiteiten te ont-

wikkelen en het gebrek aan vervangende bestuursle-

den staan een voortbestaan van de lokale vereniging 

in de weg.  

Mijn advies zou zijn om één gastvrije centrale PVGE-vereniging te handhaven 

met lokale activiteiten, voor iedereen toegankelijk, en met één centraal be-

stuur, samengesteld uit lokale afdelingen. Dat de gemeenten dan moeilijk zou-

den kunnen gaan doen over lokale subsidies, valt nog te bezien en te bespre-

ken. Als de huidige lokale PVGE-verenigingen daar niet aan willen, is toegan-

kelijkheid van alle activiteiten binnen de PVGE, zonder tweede lidmaatschap 

en andere belemmeringen aan te raden. Hoe we het specifieke Helmondse pro-

bleem van vitaliteit en gebrek aan bestuursleden moeten oplossen, is een nog 

te bespreken kwestie. 

Han, secretaris en lid projectgroep 

https://www.pvge.nl/helmond/
mailto:pvgesecretariaathelmond@gmail.com
mailto:pvgesecretariaathelmond@gmail.com
mailto:pvgesecretariaathelmond@gmail.com
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Klik hier om meer informatie  

Of  https://jibbplus.nl/valpreventie/ 

Bekijk de Activiteitengids 55+ 
Klik hier of type onderstaande in de adressenbalk 

https://cultuurensportstimulering.nl/helmond-senioren-2022/#page=1  

https://jibbplus.nl/valpreventie/
https://cultuurensportstimulering.nl/helmond-senioren-2022/#page=1
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fcultuurensportstimulering.nl%2Fhelmond-senioren-2022%2F%23page%3D1&data=05%7C02%7C%7Caad6e585fb334ce0ea7808dc181a557d%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638411748593327563%7CUnknown%
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Het sprookje van de fossiele brandstoffen  

en de pensioenen. 

Hebt u de uitzending van 8 februari 2024 van Arjen Lubach gezien?: “Kunnen we nu stop-

pen met fossiele brandstoffen?” 

Hij gaf een overzicht hoe ver we zijn met de vergroening van ons energie gebruik ten op-

zichte van de fossiele brandstoffen. Voor mij was het schokkend. Alle sectoren van  huis-

houdens, 17 % van het geheel, tot en met industrie, 45 % van het geheel gebruikten nu nog 

85 % tot 95 % fossiele brandstoffen. De schok voor mij was dat er nog nauwelijks groene 

energie wordt gebruikt. Dus stelde Arjen Lubach de hierboven genoemde retorische vraag. 

Het antwoord is helder: we kunnen voorlopig dan helemaal niets meer. Duidelijk is dat we 

nog lange tijd fossiele brandstoffen nodig hebben om uiteindelijk de overgang te kunnen 

maken. 

Dat brengt mij op het volgende verhaal dat ik u als sprookje vertel. Associaties met de wer-

kelijkheid moet ik maar ontkennen, anders word ik als complotdenker weggezet. En dat 

ben ik niet. Dus een sprookje mensen!  

Er was eens een klein landje aan een soort binnenzee in een oud continent. Een landje dat 

dapper tegen de kracht van het water streed. Maar het was ook een uiterst goed georgani-

seerd en technocratisch landje. Misschien wel overgeorganiseerd? Een landje waar de elite 

elkaar de goed betaalde banen en buitenkansjes toedeelde. Een landje dat ook het werk 

goed geregeld heeft. Dat zelfs de beste pensioenen in de wereld heeft. Maar ook een landje 

dat nogal patriarchaal was. Dat dus het regelen van dit soort dingen strak in de hand van de 

elite en de overheid liet. Het overheidspersoneel, de leraren en de zorgmedewerkers spaar-

den 20 tot 27 % van hun salaris voor hun wereldse pensioen. Maar ze hebben er helemaal 

niets over te zeggen. De twee grote pensioenfondsen van het 

overheids- en zorgpersoneel werden bestuurd door 1) een po-

liticus en 2) een oud-directeur van de Nederlandsche Bank. 

Laten we die twee in dit sprookje Rozenknopje en Keller-

vrouw noemen. Rozenknopje en Keller-vrouw voerden in het 

geniep de opdrachten van de overheid uit. Heel handig ge-

bruikten zij de gespaarde premies van het overheids- en 

zorgpersoneel om de fondsen twee dingen te laten doen. 1) 

Zorgen dat de overheid van het kleine landje goedkoop geld 

kon lenen in de vorm van obligaties. Nou renderen die niet zo 

goed dus zorgde de Rozenknopjes en Kellervrouwen dat die rendementen in de nieuwe wet 

werden toebedeeld aan de oudere werknemers en gepensioneerden. Die had de wetgever 

handig uit de besluitvorming gesneden. Ze konden schreeuwen en protesteren wat ze wil-

den, maar hadden niets in te brengen. 2) Het geld van de gespaarde en gerendeerde pre-

mies gebruiken voor risicovolle klimaatinvesteringen die ze bij hun belastingbetalers niet 

“verkocht” c.q. “gespind” kregen. Bekend was dat er nog jaren en jaren fossiele brandstof-

fen (booming zijn de bedrijven op de beurs) nodig waren. Maar toch jutten de Rozenknop-

jes en de Kellervrouwen de jonge ambtenaren en zorgwerkers op, want die zijn nog beïn-

vloedbaar (zij hebben geen rekenen meer geleerd op school en snappen helemaal niet hoe 

pensioen werkt,) om de pensioenfondsen te laten stoppen met het beleggen van aandelen in 

bedrijven met fossiele brandstoffen.  



Kopen met korting 
De gezamenlijke senorenorganisaties werkzaam binnen de gemeente Helmond; 

Katholieke Bond van Ouderen (KBO), de Protestants Christelijke Ouderen 

Bond (PCOB) en de PVGE-Helmond, verenigd in de stichting Verenigd Bonden 

Overleg Helmond (VBOH) hebben enige jaren geleden een commissie 'Kopen met korting' in het 

leven geroepen om voor haar leden, op vertoon van hun ledenpas, kortingen te verkrijgen bij de 

plaatselijk winkeliers. Actuele lijsten zijn voor de leden beschikbaar bij de afdelings secretariaten 

of u kunt downloaden via de website van de VBOH  — Klik hier. 

 

Vervolg  vorige pagina 

Pagina  5 

Juichend getuigden die jonge ambtenaren en zorgmedewerkers dat hún pensioenfonds 

dat deed, niet in de gaten hebbend dat dat heel erg ten koste van de rendementen voor 

hun pensioen ging. En de overheid en elite lachten in hun vuistje. Want het was ze gelukt 

om op deze manier geld dat niet het label “belastinggeld” had maar het label 

“pensioenpremie” toch als belastinggeld te gebruiken om te lenen en risicovol te investe-

ren. En bovenal zonder gemor en zonder dat het volk dit door had. Knap, niet? Nee bril-

jant. Maar hier staat het landje aan de soort binnenzee  van het oude continent ook om 

bekend. Geweldig financieel geknutsel om zijn zin te krijgen. “Balletje, balletje” heet het 

spel ook wel. 

Moraal van dit sprookje. Ben uw ambtenaren 

en zorgmedewerkers dúbbel dankbaar, want zij 

dienen niet alleen het volk door middel van hun 

goede werk, maar betalen ook nog eens ver-

plicht extra 20 tot 27 % extra belasting per jaar 

om de risicovolle investeringen  van de over-

heid en bedrijfsleven te beperken zonder dat de 

jongeren het spel door hebben. Applaus voor 

hen!!! 

 

Elke gelijkenis met bestaande gebeurtenissen en/of personages berust op louter toeval. 

 

Wilma Berkhout, 

Voormalig belastinginspecteur en voorzitter van de Ledenraad van de Nederlandse Bond voor 

Pensioenbelangen. 

Klik hier —-> 

https://www.vboh.nl/kopenmetkorting.html
http://www.vboh.nl/
https://www.pvge.nl/helmond/wp-content/uploads/sites/3/2021/09/2024-folder-vervoersmogelijkheden-in-Helmond.pdf
https://www.pvge.nl/helmond/wp-content/uploads/sites/3/2021/09/2024-folder-vervoersmogelijkheden-in-Helmond.pdf


HOND OF KAT? (met dank aan Jan Rossou) 
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Een reeds jarenlang ingeburgerd activiteit is het houden van een huisdier. Dit kan zijn een 

poes of een hond of iets dergelijks. Langzaamaan krijg ik de indruk dat in negentig van de 

honderd gezinnen er een hond als medegezinslid op na gehouden wordt.  

Vroeger had men een hond die als taak had te waken over de schamele bezittingen die men 

had. Wijzelf hebben ooit een boxer gehad, erg goed voor kinderen maar voor vreemden was 

hij niet te genieten. Als er gebeld werd aan de voordeur dan stond hij er als eerste te grom-

men. Gelukkig kon hij zelf de deur nog niet openmaken. Onze huisarts vertikte het om bin-

nen te komen als hij op huisbezoek kwam, zolang deze hond in huis was. We hebben hem 

toen maar weggedaan. Nee, niet onze huisarts, maar de hond.  

Een nadeel of misschien wel een voordeel van een hond is dat hij op gezette tijden uitgela-

ten moet worden, zodat een van de gezinsleden van achter de televisie of zijn computer 

moet komen ter begeleiding van het beestje.  

Een poes neemt nog wel genoegen met een bak gevuld met korrels maar een hond krijg je 

daar niet op. Overigens, een kennis van me heeft altijd een grapje over katten die hun be-

hoefte moeten doen. Hij had met stomme verbazing naar een kat zitten kijken die via de 

schutting in zijn tuin was gesprongen. Vervolgens begaf deze afstammeling van de tijger 

zich naar het bloemenperkje, maakte een kuiltje in het zand, deed zijn behoefte mooi in het 

gemaakte kuiltje om het geheel weer af te dekken met zand. Toch knap van zo’n beestje 

stelde hij vast. Het gezelschap reageerde massaal dat katten dat altijd deden. Waarop mijn 

kennis met een uitgestreken gezicht vroeg: “Met een schepje. . . ?”                              

Opa de Vaan, was zandtrekker op de Dommel. Samen met een collega stond de man de 

godganselijke dag met een lange bonenstaak aan een kant voorzien van een zak, om zo-

doende het riviertje op een bepaalde diepte te houden, zeg maar een menselijke baggeraar. 

Vaak zat er dan ook vis bij die broederlijk gedeeld werd. Volgens streng katholiek gebruik 

was het vrijdags ‘visdag’, dan kwam in plaats van een stukje worst een visje op tafel die dan 

in de nodige stukjes werd gesneden en of de duvel er mee speelde, ome Toon kreeg altijd 

het staartje, wat hij dan ook duidelijk omhoog hield, onder de woorden:’Ik krijg altijd het 

staartje’. ‘Hap…’ deed het aanwezige foxterriër  en 

geritste dat deel van de vis uit de handen van ome 

Toon, waarbij het diertje zijn doodvonnis had gete-

kend. Want de volgende dag dreef het diertje met 

een steen om zijn nek in de Dommel. ‘Zo’, zei ome 

Toon: ‘Gij bliet vort van mijn staartje af’. Daar 

moet je heden ten dage niet aan denken, want dan 

staat binnen no time de dierenbescherming op de 

stoep. Er zijn zelfs mensen die meer met hun hond 

op hebben dan met hun kinderen. Dat is ook de re-

den dat ik niet meega naar een supermarkt, als ik 

de schappen met huisdierenvoeding zie, zelfs voor 

honden hele rekken met kleding voor het beestje. Verschrikkelijk!  



 

Pagina  7 

Elke Dinsdag en Vrijdag om 13:30 uur worden er bij Pa-
thé prachtige films vertoond, waarbij het aanbod elke 
twee weken wisselt. Zo geniet u van de allerbeste films, 
zonder last te hebben van de drukte bij avond- en week-
endvoorstellingen.  

Meer info en tickets verkrijgbaar via www.pathe.nl of aan 
de kassa in het theater. 

Ticketprijs: €9,50 (inclusief koffie/thee met iets lekkers in 
de pauze) 

http://www.pathe.nl/
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Eten maak er wat van 

Commentaren 

en/of tips zijn 

altijd welkom. 

Misschien heb 

jij ook een re-

cept dat je wilt 

delen met de 

overige leden. 

Schroom niet 

mail  

de redactie. 

Oosterse Kalkoen.  

Ingrediënten 

− 400g kalkoen filet 

− 1 dl Kikkoman- sojasaus 

− 3 eiwitten 

− 100g ongebakken kroepoek fijn 

gestampt 

− 1 bakje peultjes 

− Citroen 

− 1 teen knoflook 

− 1 eetlepel verse gember 

− 2 eetlepels Hoisin-saus 

− 1 eetlepel sesamolie 

− 1 eetlepel sesamzaad 

 

Methode 

− Verwarm de Kikkoman met een deciliter water, het sap van de citroen de knoflook 

en de gember. 

− Laat afkoelen 

− Snij de kalkoen in kubussen van 1 cm en marineer voor 24 uren in de Kikkoman-

sojasaus. 

− Haal de blokjes kalkoen uit de marinade en droog deppen met keukenpapier. 

− Klop de eiwit los. 

− Haal de kalkoen blokjes door de eiwit en vervolgens door de gestampte kroepoek. 

− Frituur voor drie minuten op 180°C 

− Ondertussen snij de peultjes julienne. 

− Blancheer de peultjes beet gaar 

− De peultjes afgieten dress met de sesamzaadjes en de sesamolie. 

− Verdun de Hoisin-saus met een weinig water 

− Verdeel de peultjes over vier boorden en verdeel de gefrituurde kalkoen overheen. 

− Dress de boorden met een beetje van de verdunde Hoisin-saus en  wat bladpeter-

selie. 

mailto:redactie@pvge-helmond.nl


Ingekomen brief van fotoclub “De FotoSchouw” 
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Beste "PVGE afdelingen",  

   

De tweejaarlijkse expositie van fotoclub De FotoSchouw staat weer voor de deur. Die 

vindt op zaterdag 23 en zondag 24 maart plaats in wijkcentrum ’t Slot op Kastelenplein 

167, 5653 LX in Eindhoven.   

   

Op beide dagen zijn tussen 12.00 

en 17.00 uur de beste foto’s van 

onze clubleden te zien. Met in to-

taal 130 foto’s en een audiovisuele 

presentatie van een half uur is het 

een van de grootste fototentoon-

stellingen in de regio. De toegang 

en parkeren zijn gratis.  

   

In de grote zaal zal het mooiste 

vrije werk te zien zijn. Bezoekers 

kunnen daarbij rekenen op ruim 

honderd foto’s over uiteenlopende 

onderwerpen. Daarnaast is in de 

kleine zaal te zien hoe de leden in 

het afgelopen jaar zijn uitgedaagd 

om een aantal thema’s op bijzon-

dere wijze in beeld te brengen. 

Thema’s die daar de revue zullen 

passeren zijn Pars pro Toto, Niet-

alledaagse portretten, Spiegeling 

en Tegenstelling.   

   

De combinatie van vrij werk, thematisch werk en de audiovisuele presentatie beloven 

een verrassende expositie op hoog niveau, het is daarom zeker de moeite waard om dit 

nu al in je agenda te noteren! Natuurlijk zijn op beide dagen ook de Fotoschouw-leden 

aanwezig en geven voor wie meer wil weten alle nodige uitleg over hun werk.  

   

mvg  

   

Gerard Wijnen namens fotoclub De FotoSchouw  

 

Meer weten over fotoclub De FotoSchouw klik hier 

https://www.fotoschouw.nl/
https://www.fotoschouw.nl/


Vereniging van senioren 

Afdeling regio Helmond 

 

AGENDA voor de bestuursvergadering op donderdag 22 februari 2024 om 14.00 uur in Wijkhuis De Gesel-
donk, Cederhoutstraat in Mierlo-Hout. 

 

1. Welkom en Opening door de voorzitter.  

2. Mededelingen en vaststellen agenda 

Jan afwezig mbvv 

Wilma komt later 

 

3. Ingekomen stukken 

 

4. Verslag vergadering 20231214 

 

5. PR (eindredacteur ECHO, commissie PR) 

 

6. Stand van zaken m.b.t. activiteiten (Commissie Activiteiten, Clubs, VBOH) 

 

7. Thema: 

− Evaluatie nieuwjaarsbijeenkomst 20240125 

− Voorbereiding ALV: organisatie, agenda 20240321, verslag 20230323, jaarverslag 2023, financieel 
verslag 2023 

− Thema: stand van zaken ‘toekomst PVE’ (samen met elkaar – toegankelijkheid activiteiten), be-
stuursleden. Helmond vreest voor levensvatbaarheid van de lokale vereniging en kan geen be-
stuursleden krijgen. De verenigingen binnen de Koepel hebben vraagtekens bij het voortbestaan 
van de Koepelvereniging. Ze zien wel in dat je samen moet werken en onderling toegankelijk 
moet zijn voor alle leden. De gedachte gaat niet uit naar één regionale vereniging met bestuur 
van lokale vertegenwoordigers, maar naar zelfstandig voortbestaan als lokale verenigingen (eis 
van de gemeenten i.v.m. subsidie) met dien verstande dat activiteiten, zonder de verplichting van 
en tweede lidmaatschap, toegankelijk moeten zijn voor alle PVGE leden, met een zekere voor-
rang voor de eigen lokale leden. Het Helmondse probleem is hiermee niet opgelost, zij het dat de 
Helmondse leden wel gemakkelijker elders kunnen deelnemen aan activiteiten. Wordt vervolgd. 

 

8. Rondvraag en sluiting 

 

Namens de voorzitter, Wilma Berkhout           Han van der Aart, secretaris  

Vergaderdata 2024: ,  22 februari voorbereiding ALV, 21 maart ALV, 25 april, 23 mei, 20 juni, juli en augustus mail-
verkeer, 26 september, 24 oktober, 21 november, 19 december.  
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− De gemeente Helmond roept bemensing op voor de verkiezingsbureaus, tegen vergoeding. 

De gemeente doet de suggestie aan verenigingen om met de verdienste de clubkassen te spek-

ken. Het bestuur is van mening dat onze doelgroep daar niet voor in aanmerking komt. 

Mocht het wel zo zijn dat individuele leden dit zouden willen doen, dan zullen deze dat onge-

twijfeld kunnen vernemen in de lokale pers.  

− Het verslag van de vergadering van 20231214 wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 

− De voorliggende concept-ECHO wordt, met dank aan de redacteur, publiciteitswaardig be-

vonden. Het ‘sprookje’ van de hand van Wilma, inzake pensioenen, is een lezenswaardige en 

begrijpelijke manier om de pensioenkwestie onder de aandacht van de leden te brengen. Het 

artikel van Han, inzake de toekomst van de PVGE, informeert de leden, ten dienste van de 

komende ALV, over de toekomst van de PVGE.  

− MCTOP-leden hebben in deze winterperiode een aantal malen kunnen deelnemen aan excur-

sies, georganiseerd door de coördinator van MCTOP, bijvoorbeeld naar motorenmusea. Ge-

zien het aantal deelnemers voldoet dit kennelijk aan de behoefte van een aantal leden van 

MCTOP. Van de excursies zijn wel agenda’s en verslagen gemaakt door de coördinator van 

MCTOP, doch deze zijn niet ter publicatie vrij gegeven aan de websitebeheerder en de redac-

teur van ECHO. 

− Evaluatie van de nieuwjaarsbijeenkomst 20240125 levert positieve reacties op. Organisatie 

en verzorging verdienen alle lof. Aankondigingen voor inschrijving van activiteiten blijken 

wel herhaald te moeten worden, bijvoorbeeld per Nieuwsflits. Rond 7 maart zal een Nieuws-

flits verschijnen met een herinnering aan de inschrijving voor de ALV, en met de documenten 

voor de ALV. 

− Voorbereiding ALV: organisatie m.b.t. ruimte in de Geseldonk en verzorging van drankjes en 

hapjes zullen door Gerrie in overleg met beheerder Tim geregeld worden. Agenda 20240321 - 

verslag 20230323 - jaarverslag 2023 zullen via Nieuwsflits op 7 maart verspreid worden, di-

gitaal en volgens registratie op papier. Financieel verslag 2023 wordt geprojecteerd tijdens de 

ALV. 

Vereniging van senioren 

Afdeling regio Helmond 



A.U.B. de Algemene leden vergadering  

Niet vergeten!!! 

Donderdagmiddag 21 maart 2024 vindt de jaarlijkse Algemene Leden Vergadering plaats 

van PVGE regio Helmond, in wijkhuis De Geseldonk, Cederhoutstraat te Mierlo-Hout. De 

vergadering begint om 14.00 uur en eindigt om ongeveer 15.30 uur. Daarna is er gelegen-

heid om elkaar te ontmoeten tot 17.00 uur, onder het genot van drankjes en 

hapjes. 

Heeft u dag en tijd genoteerd? 

Vereniging van senioren 

Afdeling regio Helmond 

− Thema: stand van zaken ‘toekomst PVE’ (samen met elkaar – toegankelijkheid activiteiten), be-

stuursleden. Helmond vreest voor levensvatbaarheid van de lokale vereniging en kan geen be-

stuursleden krijgen. De verenigingen binnen de Koepel hebben vraagtekens bij het voortbestaan 

van de Koepelvereniging met haar facilitaire doelstelling. De lokale verenigingen, voor zover 

aanwezig, zien wel in dat je samen moet werken en onderling toegankelijk moet zijn voor alle 

leden. De gedachte gaat niet uit naar één regionale vereniging met een bestuur samengesteld uit 

lokale vertegenwoordigers, maar naar het zelfstandig voortbestaan van lokale verenigingen (eis 

van de gemeenten i.v.m. subsidie), met dien verstande dat lokaal georganiseerde activiteiten, 

zonder de verplichting van en tweede lidmaatschap, toegankelijk moeten zijn voor alle PVGE 

leden, met een zekere redelijke voorrang voor de eigen lokale leden. In deze zin staan de neuzen 

binnen de projectgroep bijna allemaal dezelfde kant op en kan het VB zich ‘op de hei van 19 

maart’ beleidsmatig gaan beraden. De Helmondse problemen van bestuurdersgebrek en vitali-

teit zijn hiermee echter niet opgelost, zij het dat de Helmondse leden wel gemakkelijker elders 

kunnen deelnemen aan activiteiten. Het lidmaatschap van PVGE-Helmond levert dan tenminste 

wel bestaanssubsidie op voor bijvoorbeeld onderlinge ontmoetingen, felicitatiedienst en publi-

catie van ECHO. Han zal voor de ALV nagaan hoe het staat met de zittingstermijnen van de hui-

dige bestuursleden.  

− Han zal navragen bij Petra of alle in Helmond woonachtige PVGE-leden bekend zijn bij de loka-

le vereniging Helmond, om zo subsidie te kunnen verkrijgen. Dit laatste is ook van belang voor 

alle lokale verenigingen. 

 

Vergaderdata 2024: 21 maart ALV, 25 april, 23 mei, 20 juni, juli en augustus mailverkeer, 26 sep-

tember, 24 oktober, 21 november, 19 december.  


